Dear Parents/ Guardians,

## **About the School Fee of School Year 2018/19 (P.1 – P.6)**

EDB has approved our application for increase in school fee for 2018/19. The monthly school fee of Primary Section for 2018/19 is \$2,010. Since the school has received \$1,900 from you in August as the school fee for September 2018, the school therefore will further charge you \$110 through auto-pay on 17 September 2018 (Monday). Please arrange sufficient money in your bank account for the transaction.

If your child receives "Local Education Allowance" in 2018/19 or you have submitted the application for school fee remission to school, you will not be charged \$110 by the school.

Thank you for your cooperation.

Yours sincerely,

LO Wai Shing Vincent MH Chief Principal Evangel College

各位家長:

## 有關 2018/19 學年的學費 (小一至小六)

教育局已批准本校的學費加費申請,小學部於 2018/19 學年每月學費為 \$2,010。因校方已於8月份收取 閣下 \$1,900 作為 2018年9月份的學費,故此校方將會於 9月17日(星期一)以自動轉賬向 閣下再收取餘額 \$110,請 閣下在戶口內預留足夠的金額。

如 貴子女獲得 2018/19 學年本地教育津貼或已向學校申請學費減免,校方不會向 閣 下再收取餘額\$110。

此致 貴家長/監護人

播道書院總校長

盧偉成 MH 謹啟

二零一八年九月三日